



## CONDITIONS OF ENTRY | ORPHEUS PRIVATE GAMING ROOM

### CONDITIONS OF ENTRY TO THE VILLE'S ORPHEUS PRIVATE GAMING ROOM

In addition to The Ville's Terms of Entry, the following conditions of entry apply to The Ville's Orpheus Private Gaming Room (OPGR):

1. As outlined in the terms and conditions of The Ville's loyalty program titled Vantage Rewards, access to the OPGR is open to eligible members of Vantage Rewards, and their eligible guests. Guest access is subject to being pre-engaged and active members of Vantage Rewards or by invitation only. The Ville may, in its absolute discretion, grant, suspend or revoke access at any time.

2. Presentation of a valid Vantage Rewards membership card is a condition of entry but does not guarantee entry. Vantage Rewards members must swipe their membership card prior to entering the OPGR. They must also produce their membership card when requested. Should there be any discrepancy in identification, or cause for concern, members must produce an acceptable form of ID to satisfy the business.

3. Members granted access to the OPGR are subject to enhanced customer screening checks undertaken by The Ville which may include sharing their information with law enforcement agencies. Further screening checks may be undertaken on members by The Ville from time-to-time and on more than one occasion. Without limiting condition 1 above, access to the OPGR may be removed or revoked; if The Ville is not able to complete the required screening checks, The Ville is not satisfied with the outcome, or the person is otherwise prohibited from providing access due to external factors.

4. Upon request, members may be required to provide information regarding their source of wealth (SOW), source of funds (SOF) and/or any other information The Ville seeks to verify their suitability to remain a member of Vantage Rewards

5. Unless authorised by the CEO, partaking in gaming activity within the OPGR is reserved for members of The Ville's loyalty program.

6. Members using gambling services within the OPGR must always use their own Vantage Rewards membership card. This includes electronic gaming machines, table games, fully automated table games, promo hubs and cash redemption terminals.

7. Vantage Rewards members are responsible for their own actions and the actions of their guests. Vantage Rewards members may be held responsible for their guests' actions and behaviour while in the OPGR which may include restrictions to their membership if the behaviour is deemed to be in breach of these terms and conditions.

8. Illegal and undesirable activities will not be tolerated. Specifically, and without limiting the broad scope of these terms and conditions, the following behaviours are prohibited:

- Borrowing, sharing or exchanging cash or gaming chips with/for another patron.
- Actively participating in gaming products whilst utilising another person's Vantage Rewards membership card.
- Fighting, threatening, or assaulting another person.
- Theft or attempted theft, vandalism, unauthorised possession or removal of property.
- Engaging in transactions involving the proceeds of crime, either receiving, possessing, concealing, or disposing of the proceeds of crime.
- Lending money for profit or soliciting funds or monies from another guest.
- Possession of firearms or other dangerous weapons.
- Procurement and solicitation for personal or business gain.
- Entering or remaining in a gaming area of The Ville whilst unduly intoxicated.
- Indecent or abusive language towards staff or other guests.
- Rude and discourteous behaviour towards staff or other guests.
- Bullying and all other forms of harassment towards staff and other guests.
- Dealing or use of prohibited drugs or the abuse of prescription or over-the-counter (OTC) drugs.
- Disregard of the applied dress standards.
- Bringing a minor into any gaming area of The Ville.
- Knowingly allowing or facilitating an excluded patron to enter any gaming area of The Ville.
- Cheating or attempting to cheat while partaking in gaming activities.
- Misusing Vantage Rewards privileges. (e.g. allowing other persons to access private gaming rooms using their membership card)
- Misusing guest passes or access.
- Misusing complimentary privileges including food and beverage entitlements.
- Any conduct or activity that may, in the absolute discretion of The Ville, bring The Ville into disrepute.

Any person granted access must not disclose any information about a member of Vantage Rewards to another casino operator or third party, nor are members or any persons permitted to act as a representative of another casino operator and/or solicit or refer members of Vantage Rewards to another casino operator or third party.

**The Ville may amend these conditions of entry at any time.**

**Subject to availability, cancellation and change. Must be 18 years and over to enter the Casino. We encourage you to read our Harm Minimisation Strategy on our website. The Ville practices the responsible service of alcohol. Gamble responsibly.**



## 入場條件 | Orpheus 私人娛樂廳

### The Ville Orpheus 私人娛樂廳入場條件

除 The Ville 一般入場條款外，下列入場條件亦適用於 The Ville Orpheus 私人娛樂廳 ( OPGR )：

1. 根據 The Ville 會員獎賞計劃「Vantage Rewards」之條款與細則，合資格之 Vantage Rewards 會員及其符合資格之賓客可獲准進入 OPGR。進場之賓客須預先登記，且為 Vantage Rewards 現有會員，或須憑邀請函進場。The Ville 保留酌情於任何時間授予、暫停或撤銷進場資格之權利。
2. 出示有效之 Vantage Rewards 會員卡為入場條件之一，惟不代表必定可獲准進場。Vantage Rewards 現有會員須於進入 OPGR 前拍卡登記，並須於要求時出示其本人會員卡。若身份確認過程出現任何爭議或引起疑慮，會員須出示可被本集團接受之身份證明文件，以供核實。
3. 獲准進入 OPGR 之會員須接受 The Ville 所實施之更高級別審查流程，當中或包括向執法機關提供其個人資料。The Ville 有權不時並於多個時間點對相關會員進行進一步審查。在不影響上述第 1 項條件的前提下，如 The Ville 未能完成所需之審查程序、對審查結果不滿意，或因其他外部因素而禁止有關人士進場，則 OPGR 的進場權利可被取消或撤銷。
4. 如有需要，會員須按要求提供其財富來源 ( SOW )、資金來源 ( SOF )，以及任何 The Ville 為評估其是否適合繼續持有 Vantage Rewards 會員身分而認為有必要取得之其他資料。
5. 除非獲行政總裁授權，否則僅限 The Ville 會員計劃之會員在 OPGR 內參與博彩活動。
6. 會員於 OPGR 內使用任何博彩服務時，必須全程使用其本人之 Vantage Rewards 會員卡。此要求適用於電子博彩機、賭枱遊戲、全自動賭枱遊戲、推廣服務站及兌現機器等設施。
7. Vantage Rewards 會員須對自身及同行賓客之行為負責。若所邀賓客於 OPGR 內之行為舉止被視為違反本條款與細則，該會員或需承擔相關責任，其會員資格亦可能因此受到限制。
8. 嚴格禁止任何違法或不當行為。下列為明確禁止之行為；此列表僅為舉例，並不限制本條款與細則之整體適用範圍：
  - 向 / 代其他賓客借用、與之共用或交換現金或娛樂籌碼。
  - 在參與博彩活動期間使用他人之 Vantage Rewards 會員卡。
  - 打鬥、恐嚇或襲擊他人。
  - 盜竊、企圖盜竊、蓄意破壞、未經授權持有或移走財物。
  - 涉及犯罪得益之交易，包括接收、持有、隱匿或處置犯罪得益。
  - 出借金錢以圖利，或向其他賓客索取資金。
  - 持有槍械或其他危險武器。
  - 為個人或商業利益進行招攬或遊說。
  - 在醉酒狀態下進入或逗留於 The Ville 之博彩區域。
  - 對員工或其他賓客使用猥褻或侮辱性語言。
  - 對員工或其他賓客作出無禮或不敬行為。
  - 欺凌員工或其他賓客，以及作出任何形式的騷擾行為。
  - 販賣或使用違禁藥物，或濫用處方藥或非處方藥物。
  - 無視規定之衣著標準。
  - 攜同未成年人士進入 The Ville 任何博彩區域。
  - 明知某方為被禁止進場之人士，仍容許或協助其進入 The Ville 任何博彩區域。
  - 於參與博彩活動期間作弊或企圖作弊。
  - 濫用 Vantage Rewards 會員權益 ( 例如將會員卡藉予他人以助其進入私人娛樂廳 )。

- 濫用賓客通行證或進場權限。
- 濫用招待權益，包括餐飲款待。
- 從事任何 The Ville 全權酌情認為可能損害其聲譽之行為或活動。

任何獲准進場人士均不得向其他賭場營運商或第三方披露任何有關 Vantage Rewards 會員之資料；Vantage Rewards 會員或其他人士亦不得代表任何其他賭場營運商行事，亦不得招攬或轉介 Vantage Rewards 會員予其他賭場營運商或第三方。

The Ville 有權隨時修改本入場條件。

所有條件均須視乎實際情況而定，並可隨時取消或更改。進入賭場者必須年滿 18 歲。誠邀閣下瀏覽本集團網站，了解「風險管理策略」( Harm Minimisation Strategy )。The Ville 一向奉行負責任的酒精供應政策。敬請理性博彩。

## QUY ĐỊNH RA VÀO PHÒNG TRÒ CHƠI CÁ NHÂN ORPHEUS TẠI THE VILLE

Ngoài Điều Khoản Ra Vào của The Ville, chúng tôi đặc biệt áp dụng các quy định sau đây riêng cho Phòng Trò chơi Cá nhân Orpheus tại The Ville (OPGR):

1. Theo điều khoản và điều kiện Chương trình khách hàng thân thiết Vantage Rewards của The Ville, chỉ những thành viên hợp lệ của Vantage Rewards và các khách mời hợp lệ đi kèm mới được phép vào Phòng Trò chơi Cá nhân Orpheus. Khách mời chỉ được cấp quyền ra vào khi đăng ký thành viên Vantage Rewards hoặc được mời trực tiếp. The Ville có toàn quyền quyết định cấp, đình chỉ hoặc thu hồi quyền ra vào bất cứ lúc nào.

2. Nếu muốn vào phòng, Quý vị bắt buộc phải xuất trình thẻ thành viên Vantage Rewards hợp lệ nhưng điều này không đảm bảo chắc chắn Quý vị sẽ được vào. Thành viên Vantage Rewards phải quét thẻ thành viên trước khi vào phòng và xuất trình thẻ khi có yêu cầu. Trong trường hợp có sự khác biệt về thông tin khi xác minh danh tính hoặc phát sinh vấn đề đáng lo ngại, thành viên cần xuất trình giấy tờ tùy thân hợp lệ để hỗ trợ quá trình xác minh.

3. Những thành viên được phép vào Phòng Trò chơi Cá nhân Orpheus sẽ phải tuân thủ theo các quy trình kiểm tra khách hàng nặng cao độ The Ville thực hiện, bao gồm việc chia sẻ thông tin với cơ quan thi hành pháp luật. The Ville có thể thực hiện kiểm tra nhiều lần trong một khoảng thời gian nhất định. Không giới hạn ở quy định số 1 nêu trên, quyền ra vào Phòng Chơi Riêng Orpheus có thể bị tạm dừng hoặc thu hồi nếu The Ville không thể hoàn tất các quy trình kiểm tra cần thiết, không hài lòng với kết quả kiểm tra, hoặc cá nhân đó bị cấm ra vào do các yếu tố khách quan bên ngoài.

4. Khi được yêu cầu, thành viên có thể cần phải cung cấp thông tin liên quan đến nguồn gốc tài sản (SOW), nguồn tiền (SOF) hoặc bất kỳ thông tin nào khác mà The Ville yêu cầu để xác minh thành viên có đủ điều kiện tiếp tục là thành viên của Vantage Rewards hay không.

5. Nếu không có sự cho phép của Giám đốc điều hành, các hoạt động chơi trò chơi trong Phòng Trò chơi Cá nhân Orpheus chỉ dành riêng cho các thành viên của Chương trình khách hàng thân thiết The Ville.

6. Khi sử dụng các dịch vụ chơi trò chơi tại Phòng Chơi Riêng Orpheus, thành viên phải luôn sử dụng thẻ thành viên Vantage Rewards của chính mình. Điều này áp dụng cho các máy chơi trò chơi điện tử, bàn trò chơi, bàn trò chơi tự động, điểm đổi thưởng và máy rút tiền mặt.

7. Thành viên Vantage Rewards có trách nhiệm đối với hành vi của mình và khách mời đi kèm. Trong trường hợp hành vi của khách mời được xác định là đang vi phạm các điều khoản và điều kiện đã quy định, quyền lợi thành viên của chủ thẻ có thể bị hạn chế.

8. Các hành vi vi phạm pháp luật và thiếu chuẩn mực sẽ không được chấp nhận. Dưới đây là những hành vi cụ thể bị nghiêm cấm:

- Mượn, chia sẻ hoặc trao đổi tiền mặt hoặc phỉnh với khách khác.
- Sử dụng thẻ thành viên của người khác khi tham gia trò chơi.
- Gây gỗ, đe dọa hoặc tấn công người khác.
- Trộm cắp, cố ý trộm cắp, phá hoại hoặc chiếm giữ hay di dời tài sản trái phép.
- Thực hiện các giao dịch liên quan đến các khoản tiền phạm pháp như nhận, cất giữ hoặc tiêu hủy.
- Cho vay lãi lãi hoặc gây quỹ, xin tiền từ khách khác.
- Mang theo vũ khí nguy hiểm hoặc súng.
- Dụ dỗ hoặc kêu gọi khách khác cho mục đích kinh doanh hoặc cá nhân.
- Vào hoặc ở lại trong khu vực chơi khi say xỉn.
- Sử dụng ngôn ngữ thô tục, xúc phạm nhân viên hoặc khách khác.
- Có hành vi khiếm nhã, thiếu lịch sự với nhân viên hoặc khách khác.
- Bất nạt và quấy rối dưới mọi hình thức đối với nhân viên hoặc khách khác.
- Sử dụng, buôn bán chất cấm hoặc lạm dụng thuốc kê đơn hoặc thuốc không kê đơn mua tại quầy.
- Không tuân thủ tiêu chuẩn trang phục theo quy định áp dụng.
- Đưa trẻ em vào bất kỳ khu vực chơi trò chơi nào của The Ville.
- Cố ý cho phép hoặc tạo điều kiện để một khách bị cấm vào bất kỳ khu vực trò chơi nào của The Ville.
- Gian lận hoặc cố ý gian lận khi chơi các trò chơi.
- Lạm dụng quyền lợi thành viên Vantage Rewards (ví dụ: cho người khác sử dụng thẻ để vào khu vực riêng tư).
- Lạm dụng thẻ dành cho khách hoặc quyền ra vào.
- Lạm dụng các quyền lợi miễn phí như đồ ăn, đồ uống.
- Bất kỳ hành vi nào khiến The Ville bị ảnh hưởng danh tiếng, theo đánh giá của The Ville.

Bất kỳ cá nhân nào được cấp quyền ra vào đều không được tiết lộ thông tin về thành viên của Vantage Rewards cho các sòng bài khác hoặc bên thứ ba. Đồng thời, các thành viên hoặc bất kỳ cá nhân nào cũng không được phép đại diện cho sòng bài khác hoặc tiến hành mời gọi, giới thiệu các thành viên của Vantage Rewards cho sòng bài khác hoặc bên thứ ba.

The Ville có thể thay đổi các quy định ra vào bất cứ lúc nào.

Điều kiện ra vào tùy thuộc vào tình trạng đáp ứng, có thể thay đổi hoặc hủy bỏ. Khách phải từ 18 tuổi trở lên mới được vào Casino. Chúng tôi khuyến khích Quý vị đọc qua Chiến lược Giảm Thiểu Tác Hại trên trang web của chúng tôi. The Ville luôn thực hiện chính sách phục vụ đồ uống có trách nhiệm. Hãy cờ bạc một cách có trách nhiệm.